
Protokół Nr  51/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 19 grudnia 2013 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. W posiedzeniu uczestniczyli również 
Przewodniczący Komisji Rady Miasta. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
   
a) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 Ostrowca Świętokrzyskiego na 2014  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 rok” (projekt uchwały w załączeniu).  
b) zm. uchwałę w sprawie zatwierdzenia  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 rocznego planu kontroli i prelimina- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 rza wydatków Komisji Rewizyjnej  Radny M. Kuszewski zaapelował, aby uzu- 
 Rady Miasta Ostrowca Świętokrzy- pełnić uzasadnienie do projektu uchwały,  
 skiego na 2014 rok (projekt uchwały dlaczego ta zmiana jest wprowadzona. 
 w załączeniu).  
c) ustanowienia roku 2014 „Rokiem  W dyskusji nad projektem uchwały Prze- 
 Denkowa” (projekt uchwały w załą- wodniczący H. Rożnowski zwrócił uwagę  
 czeniu).  na zapis zawarty w § 1 ust. 2, mówiący o fi- 
  nansowaniu programu obchodów. Radny  
  Z. Duda poinformował, że poruszył ten pro- 
  blem na posiedzeniu Komisji Strategii i Roz- 
  woju Miasta. Towarzystwo będzie finanso- 
  wać program obchodów, ale może się oka- 
  zać, że nie wywiążą się z tego i ten obowią- 
  zek spadnie na radę.  
  Przewodniczący H.Rożnowski stwierdził, że 
  na dzień dzisiejszy nic takiego nie wynika 
  z projektu uchwały. 
  Wypowiedź przedmówcy potwierdził Pre- 
  zydent J.Wilczyński stwierdzając, że nic bez 
  zgody samorządu, choć z pewnością presja 
  będzie.  
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu: 6 głosa- 
  mi za, przy braku głosów przeciwnych i 2 
  głosach wstrzymujących się – pozytywnie  
  zaopiniowali w/w projekt uchwały. 



d)  zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- wiła Skarbnik Miasta – E.Pichór informując,  
 krzyski na 2013 r. że jest to projekt o charakterze porządko- 
  wym, dotyczy m.in. uruchomienia środków 
  z rezerwy oraz środków na odszkodowania 
  spółdzielni mieszkaniowych. 
   
  Członkowie komisji w głosowaniu – 5 głosa- 
  mi za, przy braku głosów przeciwnych i 3 
  wstrzymujących się – pozytywnie zaopinio- 
  wali w/w projekt uchwały.  
e) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej  Członkowie komisji w głosowaniu – 5 głosa- 
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- mi za, przy braku głosów przeciwnych i 3 
 wiec Świętokrzyski na lata 2013 –  wstrzymujących się – pozytywnie zaopinio- 
 2023 (projekt uchwały w załączeniu). wali w/w projekt uchwały.  
f) niezrealizowanych kwot wydatków  W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarb- 
 zamieszczonych w budżecie Gminy  nik Miasta - E. Pichór wyjaśniła, że dotyczy 
 Ostrowiec Świętokrzyski na 2013  to projektu „GAZELA” - przedłużenia oce- 
 rok, które nie wygasają z upływem  ny wniosku. 
 roku budżetowego (projekt uchwały  
 w załączeniu). Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
g) wyrażenia zgody na zaciągnięcie  W uzasadnieniu do projektu uchwały Z-ca 
 zobowiązania finansowego Gminy  Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komu- 
 Ostrowiec Świętokrzyski (projekt  nalnej – Z. Bień poinformował, że kwota  
 uchwały w załączeniu).  z tytułu refundacji ulg i bezpłatnych przejaz- 
  dów została zaplanowana na 2014 r. w wys. 
  3.629.910 zł. 
  Przewodniczący H. Rożnowski zapytał, co  
  będzie ze zmianą formy organizacyjnej 
  MPK. 
  Prezydent Miasta - J. Wilczyński wyjaśnił,  
  że trwają prace nad tą kwestią. M.in. zosta- 
  nie przedstawiony materiał na temat ulg, ja- 
  kie uchwaliła Rada Miasta od 2002 r. 
  Przewodniczący H. Rożnowski stwierdził, że 
  jeśli będzie darmowa komunikacja, to środki 
  będą chyba tylko na pół roku.  
  Ponadto Skarbnik E. Pichór wyjaśniła, że ul- 
  gi liczone wg danych statystycznych i wed- 
  ług sprzedaży biletów. Te środki nie mają  
  charakteru dotacji.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
  



h) uchwalenia budżetu Gminy Ostro- Przewodniczący H. Rożnowski poinformo- 
 wiec Świętokrzyski na 2014 rok (pro- wał, że komisja rozpatrywała już projekt  
 jekt uchwały w załączeniu). budżetu gminy na 2014 r. w dniu 6 grudnia  
  br., ale do projektu zostało wniesionych kil- 
  ka poprawek, m.in. związanych z nie uchwa- 
  leniem opłaty od posiadania psów. 
  Ponadto Skarbnik E. Pichór wyjaśniła, że  
  budżet został uzupełniony o zadanie związa- 
  ne z wykluczeniem cyfrowym oraz o rozbu- 
  dowę drogi wojewódzkiej nr 754. Te zapisy 
  znalazły się również w Wieloletniej Progno- 
  zie Finansowej na lata 2014 – 2023. 
  Przewodniczący H. Rożnowski poinformo- 
  wał, że komisje Rady Miasta pozytywnie  
  zaopiniowały projekt budżetu na 2014 rok – 
  komisje przedłożyły opinie w powyższej  
  sprawie (w załączeniu do protokołu) – prze- 
  wodniczący komisji są dzisiaj obecni na po- 
  siedzeniu.  
   
  Członkowie Komisji w głosowaniu – 5 – za,  
  przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
  mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
  w/w projekt uchwały.  
i) Wieloletniej Prognozy Finansowej Członkowie Komisji w głosowaniu – 5 – za,  
 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na przy braku głosów przeciwnych i 3 wstrzy- 
 lata 2014 – 2023 (projekt uchwały mujących się – pozytywnie zaopiniowali  
 w załączeniu).  w/w projekt uchwały.  
j) ustalenia stawek dotacji przedmioto- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
 wych dla gminnego zakładu budżeto- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 wego – Zakładu Usług Miejskich   
 w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt  
 uchwały w załączeniu).   
k) niezrealizowanych kwot wydatków W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarb- 
 zamieszczonych w budżecie Gminy  nik E. Pichór poinformowała, że dotyczy to 
 Ostrowiec Świętokrzyski na 2013  budowy ciągu ulic zbiorczych w rejonie Ił- 
 rok, które nie wygasają z upływem  żecka – Rzeczki oraz ul. Topolowej. Jeżeli te 
 roku budżetowego (projekt uchwały zadania nie zostaną wykonane, to środki  
 w załączeniu). wracają do budżetu.  
   
  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 
  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
  



2. Sprawy różne:  
   
1) Stanowisko Komisji Budżetu w spra- Przewodniczący H. Rożnowski zapoznał  
 wie projektu budżetu Gminy Ostro- radnych z projektem stanowiska w powyż- 
 wiec Świętokrzyski na 2014 r.  szej sprawie (w załączeniu do protokołu). 
  Stanowisko to zostało przyjęte przez człon- 
  ków komisji bez uwag. 
  Przewodniczący H. Rożnowski poinformo- 
  wał, że takie stanowisko zostanie zaprezen- 
  towane na sesji Rady Miasta. 
2) Projekt planu pracy Komisji Budżetu  Przewodniczący H.Rożnowski zapropono- 
 na 2014 rok (w załączeniu do proto- wał, aby członkowie komisji zgłaszali swoje 
 kołu). propozycje do planu pracy.  
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Posiedzenie komisji trwało od godz. 13.00 do godz. 13.40. 
 
Protokołowała:        Przewodniczył: 
         Przewodniczący Komisji 
Marta Kami ńska            Henryk Rożnowski 
 


